Гуманитарный проект

учреждения здравоохранения  «Новогрудская центральная районная больница »

1. Наименование проекта: Гуманитарный проект «Надежда»  по медицинской   реабилитации  инвалидов и людей с ослабленным здоровьем.











2. Срок реализации проекта: 1 год с начала реализации проекта

3. Организация – заявитель предлагающая проект: Учреждение здравоохранения «Новогрудская центральная районная больница» 









4.Цели проекта: Повышение эффективности медицинской реабилитации инвалидов и людей с ослабленным здоровьем путем проведения занятий лечебной физкультурой (ЛФК).




5.Задачи, планируемые к выполнению в рамках реализации проекта:  
1.Проведение ремонта зала ЛФК и оснащение специальным оборудованием для проведения занятий ЛФК с инвалидами и людьми с ослабленным здоровьем.            

2.Организация и проведение регулярных занятий ЛФК для инвалидов и людей с ослабленным здоровьем с инструктором ЛФК в рамках проведения медицинской реабилитации. 

3.Интеграция инвалидов в общество, повышение их самостоятельности и социальной активности.

  4.Информирование населения о возможности реабилитации на базе поликлиники учреждения здравоохранения «Новогрудская центральная районная больница» .





6. Целевая группа: инвалиды, имеющие реабилитационный потенциал (около 1500 человек), люди с ослабленным здоровьем.

7. Краткое описание мероприятий в рамках проекта:     
1)проведение косметического ремонта зала ЛФК поликлиники;

2) закупка и установка тренажеров и сопутствующих товаров для занятий ЛФК; 








3)проведение врачебных консультаций  врачом-реабилитологом с составлением индивидуальной программы реабилитации;                       

4)распределение инвалидов на группы с учетом медицинских показаний;









5)проведение групповых и индивидуальных занятий инструктором  ЛФК с учетом сформированных индивидуальных программ реабилитации;









6)повторная    консультация   врача-реабилитолога    после прохождения курса ЛФК и выдача дополнительных рекомендаций;
7) информирование населения о возможности реабилитации на базе поликлиники УЗ «Новогрудская ЦРБ».





8. Общий объём финансирования (в долларах США): – 15 000,00 $ 










 Средства донора: 13500,00 $



     Софинансирование: 1500,00 $







9. Место реализации проекта: Республика Беларусь, Гродненская область, г.Новогрудок, поликлиника учреждения здравоохранения «Новогрудская центральная районная больница»   




10.Контактное лицо: Перко Ольга Войтеховна, заместитель главного врача учреждения здравоохранения «Новогрудская центральная районная больница»; 8-029-3296539; tmon@mail.grodno.by
                                      Humanitarian project

of Public Health Institution  "Novogrudok Central District Hospital"

1. Name of the project: Humanitarian project “Hope” for medical rehabilitation of disabled people and people with poor health.
 2. Duration of the project: 1 year from the start of the project
 3. Organization - applicant proposing the project: Publliss Health Institution "Novogrudok Central Regional Hospital"
 4. Project objectives: To increase the efficiency of medical rehabilitation of disabled people and people with impaired health by conducting physical therapy exercises ) 
5. Tasks planned for implementation within the framework of the project:

1. Carrying out repair of the gymnastics hall and equipping with special equipment for conducting physical therapy classes with people with disabilities and people with poor health.

2. Organization and conduct of regular exercise therapy classes for disabled people and people with impaired health with an exercise therapy instructor as part of medical rehabilitation.

3. Integration of people with disabilities into society, increasing their independence and social activity.

  4. Informing the population about the possibility of rehabilitation on the basis of the clinic of the health institution "Novogrudok Central District Hospital".

6. Target group: people with disabilities with rehabilitation potential (about 1,500 people), people with poor health.
 7. A brief description of the activities under the project: 
1) redecorating the LFK hall of the clinic; 
2) the purchase and installation of simulators and related products for exercise therapy;
 3) conducting medical consultations by a rehabilitation doctor with the preparation of an individual rehabilitation program;

4) the distribution of persons with disabilities into groups, taking into account medical indications; 
5) conducting group and individual lessons by the instructor of exercise therapy taking into account the formed individual rehabilitation programs;
 6) re-consultation of a rehabilitologist after taking a course of exercise therapy and issuing additional recommendations; 
7) informing the public about the possibility of rehabilitation on the basis of the polyclinic of the UZ "Novogrudok Central District Hospital". 
8. Total amount of financing (in US dollars): - $ 15,000.00
 Donor funds: $ 13,500.00 
Co-financing: $ 1,500.00 
9. Location of the project: Republic of Belarus, Grodno region, Novogrudok, clinic of the public health institution " Novogrudok Central District Hospital 

10. Contact person: Perko Olga, deputy chief physician of the public health institution" Novogrudok Central District Hospital "; 8-029-3296539; Е mail address: tmon@mail.grodno.by
